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el bom za racionalno in zakoni
arabo obeinskih sredstev. Me
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1e v zadnjih 20 letih tudi to, da 
razlicne poglede znali usmeriti k 
nim ciljem in se nismo brezplo
repirali.« SkJenii je mnogim iLi
r tujo zavezo: »Upam, da born 
10 predstavljal tako, da obca
ile bo sram, ko bo nekdo rekel, 
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Za pri<Iobitev sredstev za iujradnjo optiCne9a omrcija so so Ze dvakrat 
neuspeSno prijavili na razpis. 
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no polaga opticni kabel za kasnejse 
morebitne priklju~itve obcanov na 
~irokopasovno omre~je. »To je na
loga za prihodnji obcinski svet,« je 
razpravo na to temo sklenil zupan. 

ob~ine optike nikoli ne bode imeli. 
Vodstvo obeine bo iskalo operater· 
ja in moznost, da z opticnim omrez
jem pokrijemo celotno obmocje 
obCine«, je v zvezi z vprasanjem 
izgradnje sirokopasovnega omrez
ja dejal iupan obcine Jur!inei Alojz 
Kaueie. 

»Vsaka stvar se je urejala taka, 
da je hila najprej v centru, nato na 
obrobju: vodovod, asfalt, telefon ... 
Hvala bogu, da zdaj imajo vsi vse to. 
Nekje se bo morale zaceti, da ne 
bomo v nedogled ~akali. Dejstvo je, 
da sirokopasovno omrezje putrebu
jejo sola, zdravnik in druge ustano
ve, ki pa so po vecini v centru. Tudi 
marsikatero podjetje hi se Y obcini 
morebiti odprlo, ce bi bila optika,« 
je izpostavil svetnik Robert Horvat. 
Zupan je dejal, da se tega zayeda, 
hkrati pa znova poudaril, da aktiv
nasti v zvezi 5 tern potekajo. »(e 

bo operater zagotovil, da bo za~el 
izgradnjo v centru in potern nadalje
val po celotni ob~ini, potem da. Ce 
pa ba sirokopasovno ornrezje zelel 

Svece in druge odpadke 
odmetavajo kar cez ograjo 

Monika Horvat 

Svetnik Robert Horvat je se izpostavi~ da se nekateri obeani 
pritorujejo nad &weo v mrlis'ki vetid. Zupan je pojasnil, da za 
CiSeenje veie plaeujejo minimalno ter da je vsak dolian za seboj 
poCistiti. Direktorica obCinske uprave SoSa Golob Hodnik pa je k temu 

. dodala, da jo obeasno o&ti &tilni servis. Pritrdila je, da imajo teiave 
Z olmi, ki so po vsakem deie-.ju umazana, ter da se nabere pajCevina, 
a tudi opowrila, da bi pogostejse CiSeenje prineslo viSje stroSke. 
Svetnica Dragica Tos Majcen pa je v zvezi s pokopaliSeem se opowrila, 
da nekateri nemamo meeejo odpadke nameslo v zabojnike kar eez 
ograjo. 

Trnovska vas • Alojz Benko bo za fupana kandidiral se cetrtic 

Tezko je najti koga, ki ga ne bi 
zasacili s prsti V marmeladi 
ObCino Tmovska vas zadnje tri mandate vodi Alojz Benko, za mesto iupana se bo pri
hodryi mesec spet potegovaL Protikandidata (za zdaj se) nima. 

Tmovski lupan funkeijo opravlja 
neprofesionalno, taka jo bo, ee bo 
seveda izvoljen, tudi v prihodnjem 
mandatu: »Nedavno sem se upo
kojil, tako mi bo ostalo ve~ ~asa za 

AlojzBenko 
~ 

del a na obcini. Res pa sva se z nek
danjim delodajalcem ~obro razu
mela in sem lahko za ob~ino delal 
nemoteno.« Kandidat Siovenske 
Ijudske stranke je prepriean, da bi 

mu bile dosedanje izkusnje tudi pri 
delu v prihodnje v veliko pomoe. 

Napovedal je, da bo aktualni 
ob~inski svet s potrditvijo reba
lansa obeinskega proraeuna svoje 
delo zakljucil: »Ce born izvoljen za 
zupana, bomo z novim ob~inskim 
svetoni sedli skupaj, dati na mizo 
pregled dosedanjega dela in sesta· 
viii prioritetni seznam pCitreb za 
nadaljnja stiri leta.« Tudi v prihod· 
nje bi najyec pozomosti posvetil in
frastrukturi, predvsem kanalizaciji 
in cestam, pa Sirnonicevi domaciji, 
domaeim drustvom itd. 

Benko je dejal, da so zupani ne
koc 5 ponosom povedali, da so zu
pani: »Danes 0 politiki in politikih 
prevladuje negativl10 mnenje. Po 
eni strani tudi upravicenoi v nasi 
deiavi je telko najti koga, ki ga 
ne bi dobili 5 prsti v marmeladi ... 
Zdi se mi, da se to z drfavne ravni 
prenasa tudi na lokalne skupnosti. 
Velikih ielja po mestu iupana tako 
nivec ... « 
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